
Anteckningar från IP-rådsmötet 4 april, 2019, Vallentuna IP 
Närvarande: Ed Fontes, Kari Elfvengren, Lars Barkström, Lars Lundqvist, Mattias Ödlund, Ulrika 

Skarin. 

Diskussionspunkter: 

1. Vad har vi uppnått under året? 

a. Valenkät om investeringar har fått igång diskussionen om framtidens IP. 

b. Öppethållande av ishallen har förlängts. 

c. Vi har fått igång en diskussion med skolorna om idrott under skoltid. 

d. Vi har ställt frågan om investeringar inom idrott och föreningsliv i Vallentuna 

till kommunfullmäktige. 

2. Hur ser fritidsnämnden och fritidsförvaltningen på vårt arbete? 

a. Det är helt klart att de lyssnar men vi behöver formalisera samarbetet för att 

bli tagna på allvar. 

3. Vad är de kortsiktiga och långsiktiga planerna för förvaltningen? 

a. Det är ett svårt läge när det inte finns någon större budget. Nästa steg på IP är 

att byta ut elsystemet och belysningen, vilket beräknas kosta runt 10 Mkr. 

Detta skulle ha gjorts i år men takbytet i ishallen gick före. 

b. Etapp 2 med omklädningsrum, förråd och yttre renoveringar av ishallen är 

skjuten på framtiden. 

4. Verksamhetschef på IP: En ny idrottshandläggare, Erik Lundqvist, har anställts på 

förvaltningen. Kanske Erik skulle kunna bli verksamhetschef på IP? Inga sådana planer 

finns dock. 

5. Frågan om friidrotts- och fotbollshall bör åter tas upp med politikerna. De var positiva 

före valet. Hur ligger denna fråga till? 

6. Hur ska vi ta IP-rådet vidare?  

Vi beslutade om att formalisera samarbete. Förslaget som bör diskuteras och 

eventuellt klubbas vid nästa möte är att bilda en formell styrelse med Ed Fontes som 

ordförande, Mattias Ödlund och Kari Elfvengren som ledamöter, resten suppleanter. 

  



7. Vi var alla eniga om att LIKE och Academy är bra initiativ för att får till mer idrottande. 

Men det har inte givit klubbarna större resurser. Nedan är några punkter som togs 

upp: 

a. Vi får ingen hjälp med tränarlöner. Vallentuna Hockey drar dock av lönen som 

tränaren får för Academy från ordinarie lön. Kanske en modell för andra 

föreningar? 

b. Det har inte lett till fler aktiva i klubbarna. De som kör Academy kör det som 

en extraträning, vilket är bra förstås. Fler barn som rör sig är ju bra. Men det 

har inte underlättat för redan aktiva att få utöva sin idrott på skoltid. 

c. När det gäller konståkningen och hockey har Academy tagit istid från 

ordinarie träning. 

d. Det kommer knappast att locka kvar skolungdomar som idrottar så att de 

stannar i Vallentuna. 

e. Initiativet måste lägre ner i åldrarna för att skapa en framtida idrottare. Ett 

alternativ som diskuterades är att ordna skolbuss till IP så att unga i lågstadiet 

kan idrotta på skoltid. LIKE har ju annars bedrivits på mindre lämpliga lokaler 

på skolor. Exempelvis har vi haft konståkning i klassrum? Här kanske man 

borde titta på USA där mycket av idrottandet sköts på skolorna under skoltid. 

f. Ett stort problem, bl.a. för friidrotten är avsaknaden av professionella tränare. 

Det gör att de inte skulle kunna erbjuda träning på dagtid även om den 

möjligheteten fanns. 

Ed och Lasse kommer att kalla till nästa möte. Om vi ska formalisera samarbetet med en 

formell styrelse bör vi få med som många föreningar som möjligt till nästa möte. 

Vid tangentbordet: Ed Fontes 

Justeringsman: Lars Barkström 


